
Negatief advies voor beeld Stadswerven

Het grote beeld Choëphore van kunstenaar Gerhard Lentink op de kop van Stadswerven zal de 

veiligheid van de scheepvaart in gevaar brengen. Het beeld zal de radar verstoren. Dat probleem 

kan worden verholpen met een extra radar, maar het is lastig daarvoor een goede plaats te vinden. 

Bovendien kost deze voorziening naar verwachting € 1,2 miljoen euro. Het college van 

burgemeester en wethouders adviseert de gemeenteraad om niet mee te werken aan dit 

burgerinitiatief.

De Dordtse kunstenaar Gerhard Lentink heeft een metalen beeld van ruim 15 meter hoog 

ontworpen, op een ruim  vijf meter hoge sokkel. Het beeld is een verwijzing naar de geschiedenis: in 

de middeleeuwen stond er een groot beeld bij de ingang van de Wijnhaven, met de naam Hanneken. 

De stichting Geschenk Dordrecht 800 Hanneken van Dordt wil geld inzamelen om het beeld van 

Lentink aan de stad te schenken, ter gelegenheid van Dordrecht 800 jaar stad. De stichting heeft het 

plan als burgerinitiatief bij de gemeenteraad ingediend. De gemeenteraad moet besluiten over het 

plan en over een eventuele bijdrage in de kosten van fundering en sokkel. 

Het college van burgemeester en wethouders heeft op verzoek van Rijkswaterstaat aan TNO 

gevraagd om onderzoek te doen. TNO komt tot de conclusie dat het beeld de radar verstoort. Er 

kunnen schepen onzichtbaar worden in de schaduw van het beeld, of er kunnen zelfs 'spook tracks' 

optreden. Rijkswaterstaat gaat daarom alleen akkoord met het beeld als er een extra radar komt. Het 

college wijst dat idee af. Het woord is nu aan de raad.

Stichting Geschenk Dordrecht 800 dankt de gemeente voor het serieus onderzoeken van de 

mogelijkheden om op de Stadswerven haar geschenk te plaatsen. ,,We zijn teleurgesteld over de 

uitkomst van de onderzoeken en stellen vast dat de eisen van Rijkswaterstaat de realisatie op deze 

plek in de weg staan." Stichting en kunstenaar willen graag verder in gesprek met het stadsbestuur 

om te bezien hoe het Geschenk Dordrecht 800, binnen de beschikbare tijd, gerealiseerd kan worden. 

Wethouder Piet Sleeking wil graag met de initiatiefnemers kijken naar andere mogelijkheden.


